

USER'S INSTRUCTIONS

Stainless Steel Decorative Profile

- 1. Avoid Sharp Corners:** Put gloves to avoid sharp edges when we use it.
- 2. Keep wall even:** Install it for flat walls with structural glue or glass glue instead of putty walls or walls with dust, paint or unevenness. For surfaces that are not easy to stick to walls (such as wallpaper, wall cloths, rough wood panels, etc.), nail-free glue is required.
- 3. Regular cleaning:** Clean regularly to avoid dust and dirt on the surface with a neutral detergent and a soft cloth rather than a detergent containing abrasive powder.
- 4. Protective film:** Please tear off the protective film within 3 months to avoid degumming. Install it with finished wall.

不锈钢线条使用说明书

- 1. 避免割伤:** 不锈钢线条边缘锋利, 请不要徒手操作, 建议佩戴手套。
- 2. 墙面饰面平整:** 若墙面掉粉、掉漆、不平或者腻子墙等, 不能直接使用不锈钢线条。可将基面处理平整无粉尘之后, 搭配结构胶或玻璃胶使用。腻子墙一定要刷了乳胶漆等完全干透之后再安装不锈钢线条。对于表面不易粘贴的墙面(比如壁纸、墙布、粗糙的木板等)需要配合免钉胶粘贴。
- 3. 定期清洁:** 彩色不锈钢线条表面应定期清洁, 避免灰尘和污垢在表面积累。可以使用中性清洁剂和软布轻轻擦拭表面, 注意不要使用含有研磨粉末的清洁剂。
- 4. 保护膜:** 请于 3 个月内撕掉保护膜, 避免脱胶。请确保饰面墙已完成粉饰后再安装不锈钢线条。